

TO WHOM IT MAY CONCERN

We, the co-presidents of IAPOP, Alan Richardson and Pierre Morin confirm that:

The International School of Process Work Russia is affiliated to our International Association (IAPOP).

Each member of faculty is a qualified international Diploma holder having trained in a accredited institution and are current members of IAPOP

The International School of Process Work Russia adheres to the international standards when training students in the Diploma Programme.



Co- President

Alan Richardson
(B.Soc.Sc (Psych), Grad Dip Counselling, M.Ed, M.Soc.Sc, Dip PW, PhD (Cand)



Международная Ассоциация Процессуально-Ориентированной Психологии
Регистрационный номер 668884-97
Штат Орегон, США

ДЛЯ ПРЕДЪЯВЛЕНИЯ ПО МЕСТУ ТРЕБОВАНИЯ

Мы, со-президенты IAPOP, Алан Ричардсон и Пьер Морин подтверждаем, что:

Международная Школа Процессуальной Работы России аффилирована с нашей Международной Ассоциацией (IAPOP).

Каждый член факультета является квалифицированным международным Дипломантом, прошедшим обучение в аккредитованных институтах, и является действительным членом IAPOP.

Международная Школа Процессуальной Работы России соответствует международным стандартам при обучении студентов в Дипломной Программе.

Со-президент Алан Ричардсон

(B.Soc.Sc (Psych), Grad Dip Counselling, M.Ed, M.Soc.Sc, Dip PW, PhD (Cand))

International Association of Process Oriented Psychology

25NW 23RD PL STE6 PMB437 | PORTLAND, OR 97210 | USA | INFO@IAPOP.COM | WWW.IAPOP.COM